
 

 

ŽK Split u posjetu tvrtki Auto Centar Teo 

d. o. o.  

30.05.2016  

U ponedjeljak, 30. svibnja, predstavnica ŽK Split posjetila je tvrtku Auto Centar Teo d. o. o. u 

Žrnovnici, Split. Obiteljsko poduzetništvo Perić seže u 1979. godinu osnivanjem obrta Auto 

Servis Teo, koji 2006. postaje tvrtka Auto Centar Teo d. o. o. 

Članica uprave i direktorica tvrtke Jasenka Perić upoznala je predstavnicu ŽK Split s 

djelatnošću i poslovanjem tvrtke, koja raspolaže odjelom za popravak vozila odnosno auto-

servisom, prodajnim salonom te odjelom administracije. 



  

Posebna pozornost posvećuje se kontinuiranom stručnom obrazovanju svih djelatnika tvrtke 

kako bi krajnji rezultat bio usmjeren na zadovoljavanje visokih standarda struke i krajnjih 

korisnika, odnosno kupaca. Naglasak tvrtke bazira se na Renault, Nissan i Dacia proizvodima. 

Tim usko specijaliziranih stručnjaka za karoseriju u potpunosti se posvećuje vozilu, nudeći 

optimalno rješenje uz jednogodišnju garanciju na originalne rezervne dijelove i ugradnju kod 

koje se jamči povratak vozila u prvobitno stanje te neupitna sigurnost vozila na cesti. 

Jasenka Perić ističe uvođenje usluge Multibrand, što je naziv za servis koji objedinjuje sve 

servisne usluge za sve marke automobila. Servisi koji nude takvu uslugu, u odnosu na EU 

praksu, novost su na hrvatskom tržištu, a medijske objave o novom pristupu održavanja vozila 

krenule su od 2011. 

Auto Centar Teo d. o. o. pridruženi je član vodeće EU grupacije ABS Car Repaire. 
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Projekt ovakvoga servisa, prilikom prezentacije 2011. godine, prepoznala je i poduprla 

Hrvatska gospodarska komora. 

Kao i kod ostalih djelatnosti, i kod djelatnosti auto struke prisutni su raznorazni problemi koji 

otežavaju poslovanje. Perić posebno skreće pozornost na probleme rada na crno, odnosno 

nelojalnu konkurenciju i nejednake uvjete nastupa na zajedničkom tržištu, te na nedovoljnu 

potporu resornih ministarstava i institucija koje bi trebale utjecati na reguliranje, a time i na 

olakšavanje poslovanja svih tvrtki i obrta koji se bave ovom djelatnošću. 

S obzirom na održane radne sastanke u HGK s ciljem prepoznavanja i rješavanja višegodišnje 

problematike automobilske struke, Jasenka Perić nada se da će suradnja s HGK ići u 

pozitivnom smjeru na zadovoljstvo svih sudionika. 
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